



## Styrelseprotokoll 2025-01-13

Mötet öppnas

Närvarande: Camilla Apoy, Carita Wikström, Ellinor Persson, Elin Johansson, Tove Svensson, Anna Jaaf, Björn Sjölin, Ebba Öström,

Frånvarande: Eddie Gustavsson, Karin Sylvén

1. **Val av sekreterare**  
*Ellinor Persson*
2. **Val av protokolljusterare**  
*Tove Svensson*
3. **Godkännande av dagordning för mötet**  
Ja
4. **Ridskolerapporten inkl /utbildning/Medarbetare (Carita)**
  - o *Se bilaga Ridskolerapport*
  - o *KM 1a veckan i maj*
5. **Lägesuppdatering från våra organisationsgrupper:**
  - o **Ungdomssektionen**
    - *Har genomfört barnkalas helgen v.2,  
Förslag från styrelsen att US ska informera om möjligheten att boka barnkalas. Ebba tar med sig frågan till US-styrelse för vidare hantering.*
    - *USS planerar att starta upp skötarverksamhet för stallet. Skötarträff är inbokat 9 februari.*
    - *Årsmöte för US är 2 mars.*
    - *USS vill få protokoll från styrelsemötet till USS mejl*
  - o **Ridskola**
    - *Gunnel har genomfört en gröntkortkurs.*
  - o **Kommunikation**
    - *Förslag att börja skriva Terminsbrev igen, Anna och kommunikationsgruppen ska kolla på detta.*
    - *Förslag att ta fram en text till hemsidan om "Att idrott är för alla". Glädje och arrangemang, att alla är olika.*
    - *Hästkontrakt*
  - o **Anläggning**

- Björn har varit i kontakt med Takbyrån gällande solceller. Takbyrån har skickat in förhandsanmälan till kommunen gällande solceller
- v. 3 ventilation i storstallet ska åtgärdas.
- v.3 Underlaget ska bytas i det lilla ridhuset.
- Carita har begärt offert gällande larm i ponnystallet.
- Nya värmepumpar är installerade i cafet och omklädningsrum

- **Tävling**
  - i. Ingen rapport
- **Trygghetsgrupp**
  - Ingen rapport
- **Bidrag.**
  - Ingen rapport
- **Sponsring**
  - Ny foldrar är tryckta och ska hämtas upp hos Centraltryckeriet
  - Eddie ska träffa ICA Maxi v.3 för sponsring

## 6. Beslut mellan möten

- Inga beslut har tagits mellan möten

## 7. Övrigt

- **Externa tränare och privata tränare**
  - i. Förslag är att 2-3 st ur styrelsen tar fram ett förslag på regler för privatträning som är utanför ridskolan verksamhet.  
Arbetsgrupp: Ellinor, Camilla och Elin
- **Hantering av Facebook och Sociala medier**
  - i. ARS har som policy att man endast får filma sin anhörig/ditt barn under pågående ridlektion.  
Styrelsen beslutar att ta fram en ny policy för sociala medier. Där det bla är förbjudet att filma under ridlektioner. För att det ska vara en trygg arbets- och träningsmiljö. Camilla tar fram nya regler och kommunicerar.
  - ii. Facebooksidan är en grupp och inte en "gemensam sida" Beslut att göra om FB till en "sida". Ebba och Ida Öström tar hand om uppgiften
- **ARS 60 års jubileum 2026**
  - i. Carita har förslag på att det ska ske 12 aktiviteter.
  - ii. Boka en dag tillsammans med US för förberedelser inför 60-års jubileumet.
  - iii. Projektledare blir Carita, boka möten och håller ihop projektet.
  - iv. Materialet för Utvecklingsdagar ska vi arbeta tillsammans med projekt för jubileet.
- **Bugetmöte**
  - i. blir möte på i februari
- **Utbildning**
  - i. Basutbildning - april/maj- Ellinor tar kontakt med Johanna på RF SISU för utbildning
- **Förslag på att ta fram ett årshjul i januari.**
  - i. Camilla påbörjar ett årshjul för styrelsens arbete, vi alla ska hjälpa med att fylla på med aktiviteter.

## 8. Ekonomi

- Budgetmöte blir i februari .

9. Genomgång av förra mötets protokoll
10. Punkter till nästa möte
11. Genomgång av dagens protokoll
12. Mötet avslutas

***Kommande möten***

***17/2, 10/3, (årsmöte 23/3) 14/4, 12/5 (hos Camilla 9/6) kl 18:45***